



Современная вилла нового строительства, располо...

Ref. CH3039

вилла, Moraira, El Portet



Terreno	Plot size	Grundstück	Terrain	1.123 m2
Sup. Constr.	Build Area	Beb. Fläche	Sup. Constru.	300 m2
Plantas	Storeys	Etagen	Étages	2
Habitaciones	Bedrooms	Schlafzimmer	Chambres	3
Baños	Bathrooms	Badezimmer	Salles de bains	3
Salón	Lounge	Wohnzimmer	Salon	1
Cocina	Kitchen	Küche	Cuisine	1
Terraza abierta	Open terrace	Offene Terrasse	Terrasse ouverte	
Año de Construcc...	Date of construction	Baujahr	Année de constru...	2019
Calefacción	Heating	Heizung	Chauffage	подпольный
Aire acondicionado	Air conditioning	Klimaanlage	Climatisation	да
Piscina	Pool	Schwimmbad	Piscine	частный
Vistas	Views	Blick	Vue	Открытые просмотров
Orientación	Orientation	Ausrichtung	Orientation	юг
Dist. al mar	Dist. to the sea	Ent. zum Meer	Dist. jusqu'à la...	1,5 Km.
Dist. al centro u...	Dist. to town centre	Ent. zum Zentrum	Dist. centre ville	2 km.

795.000 €

🏠 Описание

Вилла, нового строительства, современный стиль, построенный в 2019. Тихое место, в тупик. Частные. На первом этаже состоит из кухня, гостиная/столовая комната, 1 вc, веранда и терраса на том же уровне бассейна. Внутренняя лестница ведет на верхний этаж, который состоит из 3 спальни, каждая из них с душевой комнатой и один из них с террасой. Внутренняя лестница это приводит к верхнего уровня с террасой «chill-out» с видом на море. Окна ПВХ с двойным остеклением. Белые лакированные внутренние двери. Подпольное центральное отопление. Кондиционер (каналы) на первом этаже; и предустановки на первом этаже. Панели солнечных батарей. Бассейн (4,5 x 9,50 м), за пределами душ и удобства для б...

🏠 Description

Villa of new construction, modern style, built in 2019. Quiet place, in cul-de-sac. Private. The ground floor consists of kitchen, living/dining room, 1 wc, porch and terrace on the same level as the pool. Interior staircase leading to the upper floor, which is composed of 3 double bedrooms, each of them with shower-room, and one of them with a terrace. By the interior staircase it leads to the top level with a terrace 'chill-out' with views to the sea. PVC windows with double glazing. White lacquered internal doors. Underfloor central heating. Air conditioning (ducts) in the ground floor; and preinstallation in the first floor. Solar panel. Pool (4.5 m x 9.50 m), outside shower and...







